
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Fødevareministeren

Dato: 19. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 724
Er det ministerens vurdering, at der har været en så tilstrækkelig information
til borgerne om muligheden for at færdes langs læhegn, som har opnået for-
højet støtte, fordi offentligheden har fået ret til at færdes langs læhegnet, og
vurderer ministeren, at EU-kommissionen vil finde, at EU-støttemidlerne er
brugt i overensstemmelse med tildelingsgrundlaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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